
Ивица Дачић: Кампањом за повлачење признања независности ми не радимо против Косова, већ само желимо да натерамо Приштину да направи неки компромис
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 БЕОГРАД - Министар спољних послова Ивица Дачић каже да Србија кампањом
повлачења признања не ради против тзв. Косова, већ да жели да натера Приштину да
се направи неки компромис.

  

  "Они неће компромис, кажу нас је признало 116 земаља. 'Ајде сада да видимо колико
их је признало? Беџет Пацоли ми се жалио да сам уништио његову каријеру и питао ме
зашто радим све то око признања. Ми не радимо против Косова, већ да их натерамо да
направимо неки компромис", рекао је Дачић за ТВ Хепи...   

Србија није извозила оружје Украјини, афером нападају Вучића

  

Србија није извозила наоружање у Украјину, нити је издавала дозволе за продају оружја
земљама које су на црној листи, изјавио је данас министар спољних послова Ивица
Дачић и додао да пласирана афера о продаји оружја има политичку и комерцијалну
димензију, а да се у Србији користи да би се нападали Александар Вучић и Небојша
Стефановић.

  

''Са потпуном одговорношћу могу да кажем да никаквог извоза оружја није било, нити је
иједна дозвола издата за Украјину'', рекао је Дачић је гостујући у Јутарњем програму ТВ
Хепи...

  

(Танјуг)
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